

12th August 2026

Subject: Link of Discussion Session – on the company's interim Financial Statement for the six months period ended 30th June 2026.

United Finance Company SAOG like to inform Investors and Analyst that an investor Discussion Session was held on 10th August 2026 presenting unaudited Financial results for the period ended on 30 June 2026.

The video recording of the session is available on the link below:



For more information, please contact the Board Secretary:

Hasan Ibrahim AL-Lawati

Email: Hassan.ibrahim@ufcoman.com

Mobile: 99467435

Regards

الموضوع: رابط الحلقة النقاشية لمناقشة البيانات المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026.

تود الشركة المتحدة للتمويل ش م ع اعلام المستثمرين والمحللين الماليين عن انعقاد الجلسة النقاشية مع المستثمرين بتاريخ 10 أغسطس 2026م حيث تم استعراض النتائج والبيانات المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م

التسجيل المرئي للجلسة متاح على الرابط الموضع أدناه:-



لمزيد من المعلومات الرجاء التواصل مع أمين سر المجلس حسن بن ابراهيم اللواتي عبر البريد الالكتروني

Hassan.ibrahim@ufcoman.com

هاتف النقال: 99467435

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

ناصر بن سالم الراشدي
الرئيس التنفيذي



Call Toll Free:
8000 8322



Business WhatsApp:
9266 7773